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De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voozitter,

De eerste gemeenten compenseren minima nu al voor hoge energierekening. Zij willen niet dat ze in
de problemen komen.

De PvdA-fractie heeft eerder vragen gesteld over energie en armoede, zo ook de fractie van de VLP.

Zie:

https://raad.roosendaal.nl/documenten/Raadsvraaq/221-2021-Beantwoording-raadsvragen-PvdA-
Enerq ie-en-armoede. odf

https://raad.roosendaal.nl/documenten/Raadsvraaq/223-2021-Beantwoordinq-raadsvraqen-VLP-
Hoqe-enerq iereken inq-en-armoede. pdf

Zie ook de in de raad van 24 november 2021 aangenomen motie van de ChristenUnie:

https://raad.roosendaal.nlA/erqaderinqen/Gemeenteraad/2021l24-november/19:30/09-6b-Motie-
ChristenUnie-lsolatie-sociale-huurwoningen-en-de-hoqe-enerqiepriizen. pdf

De PvdA fractie heeft n.a.v. deze raadsvragen en de aangenomen vragen de volgende vragen:

1. Wat is de stand van zaken? Komt er een passende regeling?

2. Mede naar aanleiding van deze raadsvragen en motie, maar bovenal naar de actuele

ontwikkelingen (zie krantenartikel): Kan Roosendaalz.s.m. een regeling maken die het mogelijk

maakt om minima te compenseren voor de stijgende energieprijzen[nog voor een landelijke regeling]?

https://www.trouw.nl/economie/eerste-qemeenten-compenseren-minima-nu-al-voor-hoge-
enero iereken ino-wi llen-n iet-dat-ze-in-oroblemen-komen-bd4b075f/

3. Zijn andere ondersteunende regelingen mogelijk in deze?

Alvast dank voor uw antwoorden.

Namens,

PvdA, Paul Klaver en MichaelYap
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Wij beantwoorden de vraag als volgt

1.Wat is de stand van zaken? Komt er een passende regeling?

Ja, er komt een passende regeling. De gemeente volgt het voorbeeld van andere gemeenten om te

gaan starten met uitkeren. De gemeente is met De6-gemeenten en het Werkplein aan de slag met

de beleidsregel. Op 24 maarl.hebben de bestuurders van De6-gemeenten een besluit genomen over

de inhoud van deze regeling. De beleidsregel treedt met terugwerkende kracht in werking, zodat niet

gewacht hoeft te worden op besluitvorming. De situatie wordt/is voor veel inwoners nijpend.

Uitgangspunten van de regeling

1. Zo snel mogelijk uitkeren;

2. € 800,-;

3. Zo groot mogelijk bereik, door de inzet van verschillende communicatiekanalen

2.Mede naar aanleiding van deze raadsvragen en motie, maar bovenal naar de actuele

ontwikkelingen (zie krantenartiket): Kan Roosendaalz.s.m. een regeling maken die het mogeliik

maakt om minima te compenseren voor de st'tjgende energieprijzen[nog voor een landeliike regeling]?

https://wwut.trouw.nl/economie/eerste-qemeenten-compenseren-minima-nu-al-voor'hoae'
e ne rq ¡e re ke n i na-wi lt e n-n iet-d at-ze-i n-probl e me n-kome n-bd 4b07 5f/

Zie antwoord vraag 1.

Meer informatie komt te staan op: httos://werkpleinhartvanwesþbrabant.nl/extra-enerqietoeslao-voor-

laqere-inkomens.

3.Zijn andere ondersteunende regelingen mogeliik in deze?

Nee, als het gaat om energietoeslag, keren we deze middels deze regeling uit. De regeling zal vallen

onder de bijzondere bijstand. Uiteraard hebben we wel andere inkomensondersteunende regelingen

die mogelijk voor andere kosten een kostenbesparing opleveren. Daarbij kan o.a. gedacht worden

aan kwiitscheldinq van belastinqen of de collectieve zorgverzekering. Daarnaast ziet de gemeente

kansen en mogelijkheden om de aanvragers van deze regeling verder te ondersteunen met het

verduurzamen van hun huis.

wijvertrouwen erop u hiermede voldoende te hebben geÏnformeerd.

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van

De secretaris, De


